
Kauhavan kaupunginvaltuusto 23.9.2024 

Valtuustoaloite 

Voltintien asfaltointi 

Voltintie (17770) on päällystetty viimeksi 1990-luvulla. Tien kunto on huono ja sitä on vuosien 

mittaan korjattu erilaisilla paikkauksilla useista kohdista. Tiellä on vilkas liikenne, tietä käyttävät 

päivittäin koululaisia kuljettavat linja-autot, rekat, yksityisautoilijat ja kevyt liikenne. Tien varressa 

on myös yrityksiä kuten muutama kuljetusyritys. Tien ylläpito ja kunnossapitovastuu on ELY- 

keskuksella. Esitän, että Kauhavan kaupunki kirjelmöi asiasta ELY-keskukselle, vaatien 

toimenpiteitä tien nopealle perusparannukselle, joka edellyttää koko Voltintien päällystämistä 

uudella asfaltilla. 

Kauhavalla 23.9.2024 
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